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معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری سیستان 
و بلوچس��تان گفت: پیش��رفت طرح انتقال آب دریای 

عمان به این استان به حدود ۳۰ درصد رسیده است.
به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، منصور بیجار 
 گفت : ش��رکت تأمین آب صنایع و معادن )ایمواسکو( 
با هدف تامین آب مورد نیاز صنایع و معادن استان های 
ش��رقی کش��ور با حمایت وزارت صمت و با مش��ارکت 
صنایع معدنی بزرگ کش��ور طرح مل��ی نمک زدایی و 
انتق��ال آب از دریای عمان به اس��تان های سیس��تان و 
 بلوچس��تان، خراس��ان جنوبی و خراس��ان رضوی را از 

مهر ماه سال ۱۴۰۰ بر عهده گرفت.
وی ادام��ه داد: این طرح ک��ه در فاز های مختلفی 
در حال اجراس��ت شامل احداث سامانه آبگیری، اجرای 
تاسیس��ات نمک زدایی، س��اخت س��امانه انتقال آب، 

ساخت سامانه تولید و انتقال انرژی است.
معاون عمرانی اس��تاندار سیس��تان و بلوچس��تان 
 افزود: س��رمایه گ��ذاری انجام ش��ده در کل این طرح 
 ۱۲۹ همت است که از این میزان ۵.۵۸ همت برای استان 
سیس��تان و بلوچس��تان در نظر گرفته شده و تا کنون 

برای سه هزار و ۵۳۰ نفر شغل ایجاد شده است.
وی ادام��ه داد: ط��ول تقریبی خ��ط انتقال اصلی 
در محدوده سیس��تان و بلوچس��تان ۷۱۸ کیلومتر و تا 
زاهدان ۵۵۳ کیلومتر که از این میزان تا کنون عملیات 
لول��ه گذاری ۱۰۰ کیلومتر مس��یر و حفاری ۵۷۰ متر 

تونل نیز به اتمام رسیده است.

بیج��ار گف��ت: همچنین س��ازه آبگیر گیش��اب و 
تأسیس��ات نمک زدایی در بخش خش��کی که ش��امل 
اج��رای فونداس��یون، آرماتوربندی دیوار ه��ای آبگیر و 
س��اخت آبگذر های دریایی س��امانه آبگی��ری در حال 
اجراست و خرید اعم ملزومات پروژه از جمله ورق های 
 تولی��د لوله ه��ای خ��ط انتق��ال آب نیز انجام ش��ده و

 ق��رار اس��ت از ظرفیت ش��یرین س��ازی ۲۸۰ میلیون 

مترمکعب در سال، فاز اول این طرح ۱۸۰ میلیون متر 
مکعب آب برای اس��تان تخصیص داده ش��ود که از این 
 میزان ۱۰۰ میلیون متر مکعب برای مصارف آشامیدنی و

 ۸۰ میلیون متر مکعب برای صنایع خواهد بود.
وی تاکید ک��رد: طبق برنامه زمانبندی کلان طرح 
 فاز زود هنگام این طرح ش��امل برداش��ت آب ش��ور و 
نمک زدایی به حجم ۵۰ هزار متر مکعب در روز است.

در استان

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار تبریز:

 اتخاذ تمهیدات لازم برای عملیات زمستانی
 در شهر با حضور دستگاه های خدمت رسان

تبریز-توفیقی
مع��اون محیط زیس��ت و خدمات ش��هری ش��هردار تبری��ز از افزایش 
هماهنگی بین دس��تگاهی برای ایجاد آمادگ��ی و اتخاذ تمهیدات لازم برای 

عملیات زمستانی شهر تبریز خبر داد.
هادی بدری با اش��اره به برگزاری جلس��ات منظم بین دستگاهی برای 
اتخاد تصمی��م و تمهیدات لازم برای آمادگی اجرای عملیات زمس��تانی در 
فص��ل بارش برف گفت:با حضور دس��تگاه های مرتبط ب��ا موضوع مقابله با 
 مش��کلات ناش��ی از ب��ارش برف و زمس��تان جلس��ات بررس��ی وضعیت و 

آماده سازی برای عملیات زمستانی به صورت منظم برگزار می شود.
بدری در حاش��یه جلسه ستاد عملیات زمستانی شهر تبریز گفت:حضور 
دس��تگاه های متعدد خدمت رسان و همکاری آنان با همدیگر ضامن اجرای 

مطلوب برنامه ها و آمادگی کامل برای عملیات زمستانی در شهر است.
 گفتن��ی اس��ت؛ در س��تاد عملی��ات زمس��تانی ش��هر تبری��ز، معاونت 
محیط زیس��ت و خدمات ش��هری ش��هرداری تبریز، معاونت فنی و عمرانی 
شهرداری، مدیریت بحران ش��هرداری، پلیس راهور تبریز، سازمان مدیریت 
پس��ماند، س��ازمان آتش نش��انی و خدمات ایمنی، س��ازمان تاکس��یرانی، 
اتوبوس��رانی، نماینده اس��تانداری ، معاونت حمل و نقل  ترافیک شهرداری 

تبریز و معاونت برنامه ریزی شهرداری تبریز حضور دارند.

رییس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی گرگان:

افزایش صادرات کالا از گمرکات استان گلستان
گرگان-قهرمان

امیر یوس��فی رییس اتاق بازرگانی ،صنایع ،معادن و کش��اورزی گرگان 
اظهارکرد:صادرات کالا از گمرکات گلستان طی ۲ سال اخیر بخاطر افزایش 
 ارتباطات با کش��ورهای همس��ایه استان به ویژه ترکمنس��تان و قزاقستان،

 ۴۸ درصد رشد داشته است.
امیر یوسفی رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی گرگان بیان 
کرد: دکتر پزشکیان بعد از انتخابات ریاست جمهوری، نخستین نشست خود 
را با فعالان اقتصادی برگزار کرد و امید برای استفاده هرچه بیشتر از ظرفیت 

این بخش را زنده کرد.
وی ادامه داد: با توجه به این که شعار رییس جمهور، در کنار هم بودن 
و استفاده از ظرفیت ها بود انتظار داریم از ظرفیت اتاق بازرگانی گرگان برای 

توسعه اقتصادی استان گلستان به خوبی بهره برداری شود.
به گفته وی در نشست فعالان اقتصادی کشور با دکتر پزشکیان، چالش 

و ظرفیت های توسعه گلستان نیز مطرح شد.
 امیر یوسفی اظهار کرد: حال و روز تولید در استان گلستان خوب نیست 

و تولیدکنندگان مشکلات بسیاری دارند که باید مرتفع شود.
وی ادامه داد:س��رمایه گذاری برای ش��رکت فعالان اقتصادی گلس��تان 
 در نمایش��گاه های بی��ن المللی، از هدفگ��ذاری مهم ات��اق بازرگانی گرگان

 در سال جاری است.
وی گفت:برپایی ۲ نمایش��گاه بین المللی در عش��ق آباد ترکمنس��تان و 

آلماتی قزاقستان برای شهریور و آبان امسال تدارک دیده شده است.
یوس��فی بیان کرد:همجوار بودن با دو کش��ور همس��ایه ترکمنس��تان 
و قزاقس��تان فرصت بس��یار مناسبی را برای توس��عه تجاری گلستان فراهم 
آورده است که حضور در نمایشگاه های این دو کشور و دیگر نمایشگاه های 

تخصصی از اولویت های اتاق بازرگانی گرگان است.
وی یادآور شد:همس��ایگی و مش��ترکات قومی با ترکمنس��تان، فعالیت 
گم��رکات اینچه ب��رون و ارتباط با آس��یای میانه، ارتباط هوای��ی با اکتاوو 
قزاقس��تان، صدور ویزای ۱۴ روزه از س��وی قزاقستان، و فعالیت کنسولگری 
قزاقس��تان در گرگان از جمله ظرفیت های توسعه صادرات برای گلستان به 

شمار می رود.
یوس��فی خاطرنشان کرد:بهترین بازارهای هدف صادرات کالا تولیدی از 

کلستان، کشورهای همسایه در آسیای میانه است.
رئیس اتاق بازرگانی، صنابع، معادن و کشاورزی گرگان گفت:بی توجهی 
به توس��عه بخش کش��اورزی اس��تان با برداش��تن موانع، یکی از مهمترین 
مش��کلات به ش��مار می رود اما تاکنون از این ظرفیت برای توسعه اقتصادی 

استان استفاده نشود.
وی ادامه داد:قیمت گذاری دس��توری برای تولید محصولات کشاورزی، 

یکی از موانع توسعه اقتصادی استان گلستان به شمار می رود.
یوس��فی حمایت از تولید جو در گلس��تان را دیگر برنامه اتاق بازرگانی 
گرگان برشمرد و افزود:امسال کشاورزان در فروش جو به دلیل قیمت پایین 
در بازار، دچار مشکل شده بودند که با پیگیری اتاق بازرگانی گرگان، سازمان 
تعاون روستایی با قیمت هر کیلوگرم ۱۰۰ هزار ریال محصولات را خریداری 

کرد.

 تخلیه و بارگیری بیش از ۴۰ هزار تن کالا 
در راه آهن زاگرس

زاگ��رس  آه��ن  راه  کل  مدی��ر 
می��زان تخلیه و بارگی��ری کالا در این 
 پایان��ه ریل��ی در خردادم��اه امس��ال را 

۴۰ هزار و ۳۱۱ تن اعلام کرد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، 
حس��ن زیودار ب��ه خبرنگار م��ا گفت: 
 در خردادم��اه امس��ال ۴۰ ه��زار تن و

 ۳۱۱ ت��ن انواع کالا در راه آهن زاگرس 
تخلیه و بارگیری ش��ده است که از این 
 رق��م، ۳۱ هزار و ۱۲۶ تن به بارگیری و 

۹ هزار و ۱۸۵ تن به تخلیه کالا اختصاص دارد.
را تخلی��ه  واگن ه��ای  رام،   ۵۲۷ را  کالا  بارگی��ری  واگن ه��ای   وی 

 ۱۶۷ رام و تعداد قطار های باری را ۵۰۷ رام اعلام کرد و افزود: در خردادماه تن 
 کیلومتر خالص ۶۳ میلیون و ۴۹۱ هزار و ۴۱۱ کیلومتر و تن کیلومتر ناخالص 

۱۱۰ میلیون و ۲۷۲ هزار و ۶۵ کیلومتر ثبت شده است.
 زی��ودار ب��ا بی��ان اینک��ه در خردادم��اه امس��ال ت��ن کیلومت��ر مرزی
  ۶۲ میلی��ون و ۷۷۴ ه��زار و ۱۲۹ کیلومت��ر و ت��ن کیلومت��ر مبداء-مقصد

 ۲۲ میلیون و ۱۶۷ هزار و ۶۲۸ کیلومتر به ثبت رس��یده اس��ت، ادامه داد: 
میزان بهره وری لکوموتیو در این مدت ۲۳۴ هزار و ۸۱۴ رام بود.

راه آه��ن زاگ��رس یکی از نواحی بیس��ت و یک گان��ه راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران است که اداره راه آهن زاگرس، مأموریت بهره برداری از شبکه 
و تجهی��زات آن به منظ��ور ارائه خدمات حمل و نقل بار در ش��بکه ریلی و 
همچنین حفاظت از حریم خطوط و ایس��تگاه های حوزه استحفاظی شوشتر 
و هفت تپه تا تنگ هفت استان لرستان به طول ۲۲۵ کیلومتر و با محوریت 

ایستگاه تشکیلاتی اندیمشک را برعهده دارد.
راه آهن ناحیه زاگرس به دلیل تلاقی کوه های زاگرس با جلگه خوزستان 
 و پل ارتباطی به بنادر خرمش��هر، آبادان، بندر امام خمینی)ره(، ماهش��هر و 
خلیج فارس از اهمیت بالایی در خطوط ریلی کش��ور برخوردار است و نقش 

مهمی در جابه جایی بار و مسافر به تهران و مناطق مرکزی کشور دارد

تریبون         

نایب رئیس شورای اسلامی شهرقدس:

تدوین طرح جامع شهری شهرقدس به صورت 
جدی پیگیری شود

شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 
اس��لامی  ش��ورای  نایب رئی��س 
ش��هرقدس بر تس��ریع در تدوین طرح 
جام��ع ش��هری ب��ه عن��وان پیش نیاز 
برنامه های کلان توسعه شهری و تامین 

نیازمندی های آن تاکید کرد.
روح انگی��ز یوس��فی در نطق پیش 
از دس��تور خود در جلسه روز سه شنبه 
۹ مردادم��اه، گفت:برخ��ی از موارد در 

جلس��ات گذش��ته نیز مطرح ش��ده که با توجه به اهمیت آنها لازم است تا 
حصول نتیجه مطلوب مجددا مطرح و مورد پیگیری قرار گیرد.

یوس��فی افزود:طرح جامع ش��هری یکی از این موارد است که پیش نیاز 
تدوین برنامه های کلان توسعه شهری و تامین نیازمندی های آن بوده و باید 

به صورت جدی در دستور کار قرار گیرد.
نایب رئیس شورای اسلامی شهرقدس با اشاره به ضرورت رفع مشکلات 
ترافیکی ورودی س��رخه حصار، بیان کرد: مردم این منطقه هر روز ساعت ها 
در ترافیک زیرگذر موجود گرفتار ش��ده و مطالبه جدی در رفع این موضوع 
دارند که در جلسات گذشته شورا مباحثی درخصوص توسعه زیرگذر موجود 
یا احداث تقاطع غیرهمسطح مطرح شد. از شهرداری تقاضا دارم طرح نهایی 

خود را در این زمینه به صحن شورا ارائه نماید.
یوس��فی در ادامه به نواقص پ��ارک بانوان پرداخت و اف��زود: این پارک 
 تنها مکان اختصاصی بانوان اس��ت که هنوز برخی از مش��کلات مطرح شده 

برطرف نشده و لازم است به صورت ویژه مورد پیگیری و اقدام قرار گیرد.
تقویت و رونق پایگاه های ورزش صبحگاهی، بازدید و حمایت از انجمن 
بیماری ه��ای خ��اص و بحث بیم��ه و رفاهیات کارکنان ش��هرداری از دیگر 

موضوعات مطرح شده توسط نایب رئیس شورای اسلامی شهرقدس بود.

با ۹۰ میلیارد تومان اعتبار در شهرک مرزداران؛

مجتمع رفاهی، ورزشی و خدماتی شهروند تبریز 
تا پایان سال افتتاح می شود

تبریز-توفیقی
ش��هردار تبریز بر تسریع اجرای پروژه مجتمع رفاهی ورزشی و خدماتی 
ش��هروند با تخصی��ص اعتبار ۹۰ میلیارد تومان تاکید ک��رد و گفت: یکی از 
 رویکردهای اساس��ی شهرداری افزایش سرانه شهری و توسعه زیرساخت ها 

با اجرای پروژه های متنوع است.
 یعقوب هوش��یار اظهار ک��رد:  عملیات عمرانی اح��داث مجتمع رفاهی 
ورزشی و خدماتی شهروند در زمینی به مساحت ۲۰ هزار مترمربع با اعتبار 

۹۰ میلیارد تومانی در شهرک مرزداران در حال اجرا است.
وی با بیان اینکه تکیه بر توانمندی فنی داخلی مجموعه شهرداری یکی 
از رویکردهای اصلی مدیریت ش��هری در راستای کاهش هزینه ها و سرعت 
بخش��یدن در اجرای پروژه اس��ت، افزود: این پروژه با همکاری  ش��هرداری 
منطقه ۵ تبریز توسط سازمان عمران شهرداری تبریز اجرا می شود به طوری 
ک��ه عملیات خاکبرداری پروژه اتمام یافته و به زودی فنس کش��ی و تجهیز 
کارگاه نیز انجام خواهد شد.ش��هردار تبریز گفت: این مجتمع در پنج طبقه 
س��ازه ای  مشتمل بر تالار عروسی، اس��تخر، سوییت های اقامتی میهمانان 
ش��هرداری، ورزشگاه و زمین چمن مصنوعی در حال ساخت است. برهمین 
اس��اس تاکید ما اتم��ام عملیات عمرانی و بهره برداری از مجتمع ش��هروند 
تا پایان س��ال جاری اس��ت.مجتمع رفاهی ورزش��ی  و خدماتی  شهروند در 
راس��تای افزایش س��رانه های شهری ش��رق تبریز در حال اجرا است. ایجاد 
امکانات مناس��ب فرهنگی، ورزش��ی و رفاهی و توسعه زیرساخت ها، یکی از 

اساسی ترین دغدغه های مدیریت شهرداری به شمار می رود.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در آیین رونمایی از پوستر 
"رأیت سرخ" مطرح کرد؛

 لزوم ایجاد ساختاری منسجم برای هنر تعزیه 
در خوزستان

اهواز-محمدی
 پوس��تر سومین سوگواره منطقه ای تعزیه خوانی "رأیت سرخ" با حضور 
جمعی از هنرمندان آیینی در اداره کل فرهنگ و ارش��اد اسلامی خوزستان 

رونمایی شد.
مجید منادی، مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، در این آیین 
اظهار کرد: گروه های تعزیه در اس��تان بیش��تر در قال��ب هیات های عزاداری 
فعالیت می کنند اما برای انسجام آن نیاز به تعریف ساختاری مشخص است.

وی با اش��اره به برنامه ریزی های این اداره کل برای س��اختارمند کردن 
تعزیه در استان افزود:نباید اجازه بدهیم هنر تعزیه کمرنگ شود.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با اشاره به تعریف رویدادهای 
مختلف در راستای توسعه و گسترش هنرهای دینی افزود: رویدادهای هنری 
همچون سوگواره منطقه ای »رایت سرخ« علاوه بر معرفی آثار دینی و آیینی، 
هنرمندان را در مس��یری س��وق می دهد که بهتر بتوانند بر مبنای متون و 

روایت مستند و دقیق دینی، آثار خود را تولید کنند.
وی با اش��اره به برگزاری س��ومین دوره از س��وگواره رایت سرخ توضیح 
داد: براساس اعلام دبیر خانه این دوره از جشنواره تاکنون بیش از ۴۰ اثر به 
سوگواره رسیده که نسبت به دوره قبل رشد ۲ برابری را نشان می دهد.منادی 
افزود: همچنین آثار رس��یده به جشنواره از استان های مختلف سراسر کشور 
هستند که این مساله حاکی از استقبال از سوگواره و وجود ظرفیت های قابل 

توجه در این حوزه است.
وی تعزیه را هنری آیینی، غنی، جذاب و آموزنده خواند و گفت: این هنر 
تلفیقی از هنرهای مختلف است و هنرمندان به واسطه روح دینی و معنوی، 
مفاهیم عاش��ورایی و آیینی را با زبان نمایش، شعر، ادب، نمایش و موسیقی 
ارائه می دهند.منادی، خوزستان را از جمله استان های غنی، فعال و منظم در 
عرصه تعزیه عربی و فارسی عنوان کرد که از گروه های قوی و قدیمی تعزیه 

و شبیه خوانی برخوردار است.
ب��ه گفته مدیر کل فرهنگ و ارش��اد اس��لامی خوزس��تان، س��وگواره 
منطقه ای »رایت س��رخ« در استان با محوریت گروهای مردمی و خودجوش 
انجام می ش��ود که نهادهای مس��ئول با توجه به وظیف��ه ذاتی خود مبنی بر 
حمای��ت از مجموعه های مردمی در کنار آن ها انج��ام  وظیفه می کنند تا به 

یاری خداوند بتوانند هنری ارزشمند و درخور را به مخاطبان ارائه دهند.
س��ومین دوره سوگواره منطقه ای رایت س��رخ در دهه اول صفر با حضور 
منتخبان شبیه خوانی و دیگر هنرمندان در شهرستان بهبهان برگزار می شود.

قیام عاش��ورا، وقایع تاریخی مربوط به محرم س��ال ۶۱ هجری، فرهنگ 
عاش��ورا، ش��خصیت امام حس��ین)ع( و یاران باوفایش و به تصویر کشیدن 
مظلومیت آل الله از موضوعات سومین سوگواره منطقه ای رأیت سرخ است.

آث��ار راه یافته به س��وگواره از ۱۸ تا ۲۶ مرداد ماه جاری در شهرس��تان 
بهبهان به نمایش گذاشته می شوند.

پیشرفت ۳۰ درصدی طرح انتقال آب 
دریای عمان به سیستان و بلوچستان

جهانی شدن دره خرم آباد »شاه کلید« توسعه 
گردشگری لرستان

بررسی زمان بندی افتتاح پروژه های عمرانی 
شهرداری در صحن شورای اسلامی شهرقدس

جهانی شدن دره خرم آباد به عنوان یکی از نخستین 
س��کونتگاه های بش��ر از اولویت ه��ای میراث فرهنگ��ی 
دس��تگاه های  هم��ه  می طلب��د  و  اس��ت  لرس��تان 
 اجرایی ب��رای ثبت جهان��ی این دره تاریخ��ی پای کار

 بیایند.
ش��هری که ام��روزه از آن به نام خرم آب��اد نام برده 
می ش��ود از نخس��تین س��کونتگاه های م��ردم ایران به 
ش��مار م��ی رود، آبش��ارهای زیب��ا، س��راب ها، دریاچه 
کی��و، پارک های جنگلی، آبس��رده، بیدهل، گلس��تان، 
 رباط، زاغه، آبش��ار بیش��ه و … از جمل��ه جاذبه های و

 منظر طبیعی این شهرستان محسوب می شود.
 ازدرهخرمآبادچهمیدانید؟

رودخانه های کش��کان و رودخان��ه خرم آباد از این 
ش��هر عبور می کند و ارتفاعات »مخمل کوه«، »یافته«، 
»سفیدکوه«، »هشتاد پهلو«، »کوکلا«، »تاف« و … از 

مهم ترین کوه های آن به شمار می رود.
اهمیت این شهرستان علاوه بر موقعیت استراتژیک 
آن به عنوان پل ارتباطی شمال به جنوب به آثار تاریخی 

و ما قبل تاریخ موجود در این شهرستان بازمی گردد.
ثب��ت جهان��ی دره تاریخی خرم آب��اد از مهم ترین 
پروژه های حوزه میراث فرهنگی و گردش��گری لرستان 
محسوب می ش��ود، ش��هری که آثار تاریخی و طبیعی 

زیادی را دل خود جای داده است.
لرس��تان بیش از پنج هزار اث��ر تاریخی دارد که از 
ای��ن تعداد بیش��تر از دو ه��زار و ۶۰۰ اثر تاریخی ثبت 
ملی شده اند، جایگاه لرستان آنجا بیشتر آشکار می شود 
که بدانیم این اس��تان رتبه دوم ثبت آثار تاریخی ملی 
را دارد؛ ام��ا همچنان در حوزه ثبت جهانی آثار تاریخی 

توفیقی نداشته است.
غاره��ای پی��ش از تاری��خ »کنج��ی«، »یافت��ه«، 
»پاسنگر«، »گر ارجنه«، »قمری«، پل »شاپوری«، قلعه 
»فلک الافلاک«، آس��یاب »گبری«، »گرداب سنگی«، 
»مناره آجری«، مقبره »باباطاهر«، »سنگ نوشته«، پل 
»صف��وی«، حمام »گپ« و … از جمل��ه آثار تاریخی 

موجود در این شهرستان است.
اهمی��ت ثبت جهانی خرم آباد از جنبه های مختلف 
قابل بررس��ی اس��ت؛ اما نهایی ش��دن این امر می تواند 
ش��اه کلید توس��عه مرکز لرس��تان در حوزه گردشگری 

باشد.
 رف�عموانعثب�تجهان�یدرهخرمآباد

نیازمندعزمهمگانیاست
عطا حسن پور مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی لرستان در نشست هم افزایی و همکاری 
 بین بخش��ی دس��تگاه های اج��رای ب��رای رف��ع موانع 
ثب��ت جهان��ی دره خرم آب��اد، اظهار داش��ت: همکاری 
بین بخشی دستگاه های اجرایی استان در کنار هم افزایی 
و فعالیت همه جانبه آنها می تواند زمینه س��از رفع موانع 

ثبت جهانی دره خرم آباد شود.
وی افزود:دس��تگاه های اجرایی اس��تان با همکاری 
ش��هرداری خرم آب��اد و بر اس��اس برنامه ری��زی دقیق 

می توانند موانع ثبت جهانی را رفع کنند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
لرس��تان، ضم��ن تقدی��ر از اقدام��ات انج��ام ش��ده 
دراین خص��وص، بیان داش��ت: رفع موانع و مش��کلات 
موجود نیازمند همکاری همه دستگاه های اجرایی است 
تا بتوانیم قبل از حضور ارزیابان ثبت جهانی، مشکلات 

را رفع کنیم.
حسن پور، اضافه کرد: آسفالت مسیرهای دسترسی 
به غاره��ای هفت گانه، پاک س��ازی رودخانه »گلال« و 
»کرگان��ه« و نصب تابلوهای راهنم��ا از جمله اقدامات 
ضروری اس��ت که باید توس��ط دس��تگاه های اجرایی و 

شهرداری خرم آباد عملیاتی و به اتمام برسد.
 ثب�تجهان�یدرهخرمآب�اددراولویت

اصلیتوسعهلرستاناست
رضا س��پهوند نماینده م��ردم خرم آباد و چگنی در 
مجلس ش��ورای اس��لامی نی��ز در این نشس��ت، اظهار 
داشت: تلاش برای ثبت جهانی دره خرم آباد در اولویت 

اصلی توسعه لرستان قرار دارد.
وی گفت: توس��عه گردش��گری می توان��د موجب 
رش��د و توس��عه اقتصادی در استان ش��ود و ازاین رو تا 
 پایان ش��هریور و حضور ارزیابان یونس��کو در لرستان، 

ثبت جهانی دره خرم آباد در اولویت اصلی قرار دارد.
نماینده مردم خرم آباد و چگنی در مجلس شورای 
اس��لامی، اضافه ک��رد: با ثب��ت جهان��ی دره خرم آباد 
می توانی��م گردش اقتصادی اس��تان را بالا برده و برای 
توسعه اقتصادی استان با کمک استعدادهای گردشگری 

تلاش کرد.
س��پهوند، تصریح کرد: ساخت س��د »معشوره« و 
تلاش برای ایجاد استانداری ویژه در لرستان از مطالبات 
به حق مردم در اس��تان اس��ت؛ اما در حال حاضر باید 

برای رفع موانع ثبت جهانی دره خرم آباد تلاش کنیم.
وی، ثبت جهانی دره خرم آباد را فرصت مناس��بی 
برای رش��د و توس��عه اقتصادی و گردشگری در استان 
دانس��ت و اظهار داش��ت: این مهم فرصت بسیار خوبی 
برای توسعه اس��تان در زمینه های مختلف است و باید 
با همکاری بین بخشی و هم افزایی همه دستگاه ها برای 

تحقق آن تلاش کنیم.
بنابراین گزارش، در این نشس��ت مقرر ش��د تا آب 
منطقه ای لرستان نسبت به تسریع در لایروبی رودخانه 
»گلال« و رودخانه »کرگانه« اقدام کند، بنیاد مس��کن 
انقلاب اس��لامی لرس��تان نیز نس��بت به پاک سازی و 
نظافت روستای »قلعه سنگی« و بهسازی راه دسترسی 
به غار »کلدر« اقدام کند، شرکت آب و فاضلاب لرستان 
نیز متعهد ش��د تا با همکاری شهرداری خرم آباد نسبت 
به رفع آب های س��طحی روستای »پشته جزایری« در 
جنوب شهر اقدام فوری انجام دهد و شهرداری خرم آباد 
نیز نس��بت به بهس��ازی و آسفالت مس��یر دسترسی و 
نص��ب تابلوی راهنم��ا برای غاره��ا و همچنین نظافت 
 رودخانه ه��ای »گرکان��ه« و »گلال« خرم آباد در قالب 

یک پویش بزرگ و فراگیر اقدام می کند.

شهرستان قدس_مژگان علیقارداشی 
رئیس ش��ورای اس��لامی ش��هر قدس از پیگیری 
نماین��دگان م��ردم در جه��ت زمان بن��دی افتت��اح و 
بهره ب��رداری از پروژه ه��ای عمران��ی در ح��ال اجرای 

شهرداری خبر داد.
س��عید شش��گل نژاد در ابت��دای جلس��ه ضم��ن 
تبری��ک آغاز ب��ه کار دولت چهارده��م و آرزوی توفیق 
خدمت رس��انی رئیس جمه��ور منتخب ب��ه آحاد مردم 
کش��ور ایران، از مدیریت مصرف انرژی ش��هروندان در 

روزهای گرم سال تقدیر و تشکر کرد. 
 ششگل نژاد در ادامه افزود:اعضای شورای اسلامی 
ب��ه نمایندگ��ی از م��ردم، وظیف��ه پیگی��ری مطالبات 
ش��هروندان را از مجموعه شهرداری دارند که در همین 
راس��تا، پیگیری های��ی مبنی ب��ر زمان بن��دی افتتاح و 

بهره ب��رداری از پروژه های عمرانی از نماینده ش��هردار 
انجام شد و گزارش��ی از پروژه های عمرانی قابل افتتاح 
در هفته دولت و دهه مبارک فجر و دیگر مناسبت ها به 

سمع و نظر نمایندگان مردم رسید.
موضوع��ات  مهم تری��ن  ک��رد:از  تصری��ح  وی    

مورد پیگیری نمایندگان، می ت��وان به اقدامات صورت 
گرفت��ه در بوس��تان بان��وان، طرح جامع ش��هری، پل 
س��رخه حصار، بیمه تکمیلی پرسنل شهرداری، تکمیل 
الزامات فدراس��یون فوتبال برای اس��تادیوم و میزبانی 
شهرقدس در لیگ برتر، تکمیل و تجهیز فرهنگسراهای 
شهرداری و...خبر داد.رئیس شورای اسلامی شهر قدس 
خاطرنشان کرد: در بیشتر موارد طبق گزارشات قرائت 
شده توسط نماینده شهردار، بخش قابل توجهی از امور 

و مطالبات در دست اقدام و اجراست. 
وی در پایان س��خنان خود، ضمن اشاره به تصویب 
لوایح ارسالی توسط نمایندگان مردم، از تلاش  های اداره 
ارتباطات و امور بین الملل ش��هرداری و شورای اسلامی 
مبنی در چاپ گزارش عملکرد ماهانه مجموعه مدیریت 

شهری تقدیر کرد.


